
Zápis ze Shromáždění představitelů SDH  

okresu Ústí nad Labem, konaného dne 21. listopadu 2023 

 

Účast dle presence. 

Program: 

• Předání ocenění PO očima dětí 2023 
• Volba pracovního představenstva, mandátové a návrhové komise 

• 3. Zprávy vedoucích odborných rad 
• 4. Zpráva starosty OSH + Informace SSOSH 
• 5. Schválení plánu akci 2024 
• 6. Zpráva hospodářky  
• 7. Pomoc při soutěžích 

• 8. Diskuze 
• 9. Usnesení 
• 10. Závěr 

 

 

Starosta OSH Ústí nad Labem Tomáš Mikšovský (dále jen starosta) přivítal zúčastněné 
a hosty Jiřího Hence, starostu SH ČMS – Krajského sdružení hasičů Ústeckého kraje, 
Jiřího Jirouška, jednatele HOC, a zahájil vyhodnocení PO očima dětí 2023.  

Starosta následně přednesl program jednání a provedl kontrolu plnění usnesení 
z předchozího jednání – jednohlasně schváleno 

Jednohlasně byli zvoleni jako členové:  

Mandátová a návrhová komise: Ing. František Štrébl a Ing. Jiří Hladík 

Zapisovatelka Lenka Krtková 

Ověřovatelé zápisu: Martin Albrecht, Ondřej Dašek. 

Ing. František Štrébl přednesl zprávu mandátové komise. 

Zprávy odborných rad: 

Ing. František Štrébl přednesl zprávu za OORP, OORR a ochrany obyvatelstva  

Dále informoval o směrnici na skupiny dobrovolníků s tím, že se SH ČMS přihlásilo 
k tomu, že bude zajišťovat akce jako bylo KACPU atd.  

Ondra Dašek přednesl zprávu za OORM. 

Tomáš Mikšovský sdělil, že v členské základně je členů 1218, 454 žen a 758 mužů, to 
vše včetně dětí. Podal informace k čerpání dotace z Ústeckého kraje s tím, co bude 
potřeba při podání žádosti. Z 22 sborů má datovou schránku 21 sborů. SDH Řehlovice 
požádal o dotažení registrace ve spolkovém rejstříku. Dále uvedl, že je potřeba dodat 
do spolkového rejstříku přehled majetku za rok 2022. Podal informace k hlášení za rok 
2023.  

Plán akcí na rok 2024 – schválen jednohlasně. 

 



Lenka Krtková přednesla zprávu hospodářky a čerpání rozpočtu v roce 2023 s návrhem 
rozpočtu na rok 2024 – schváleno jednohlasně. 

Dušan Slávka přednesl zprávu za OKRR. 

Starosta OSH představil novou vedoucího Aktivu Zasloužilých hasičů, a to Janu 
Karáskovou. 

Požádáno o pomoc při pořádání soutěží, a to v technické četě, ale i mezi rozhodčími. 

Starosta OSH poděkoval za organizování akcí v okrese Ústí nad Labem. 

Vystoupení hostů: 

Jiří Henc, starosta SH ČMS – Krajského sdružení hasičů Ústeckého kraje, který 
poděkoval za pozvání. Vyzdvihl práci Martiny Crhákové a Tomáše Mikšovského při 
průběhu Stimax Cupu. Vytvoření skupiny rozhodčích v podobě, jak funguje organizační 
tým a technická četa je velmi dobrá myšlenka. Sdělil, že proběhne poděkování u 
hejtmana Ústeckého kraje reprezentantům na jednotlivých mistrovstvích. Do dalšího 
roku a práce popřál hodně úspěchů a sil, a to hlavně rodinným příslušníkům. 

Jiří Jiroušek, jednatel HOC, poděkoval za spolupráci a za Stimax Cup, který je vyhlášen 
po celé republice a účastní se ho i závodníci ze Slovenska. 

Tomáš Mikšovský, starosta OSH, seznámil přítomné s prodloužením funkčního období 
s tím, že VVH (volební) a Shromáždění delegátů SDH okresu Ústí nad Labem by měly 
proběhnout do konce října 2025, aby se do konce roku 2025 proběhlo shromáždění 
delegátů OSH Ústeckého kraje. Dále uvedl, že jsme opět uznaná organizace na 
úrovni……  Vedení SH ČMS dostalo za úkol zpracovat podklad k prokazování věku 
soutěžících na soutěžích podle občanských průkazů z důvodu falšování věku. Na 
stránkách SH ČMS jsou uvedeny akce, které podporuje ústředí.  

Diskuse: 

Bauer, SDH Střekov – Sbor začal pracovat s mládeží. Upozornil, že velitel jednotky 
založil podobný sbor, který se však nazývá Hasiči Česká republika z.s. SDH Ústí nad 
Labem – Střekov, s tím, že má uvedenou i práci s dětmi, což bude pravděpodobně 
problém. K tomu starosta OSH sdělil, že už k tomu VV zaujal stanovisko s tím, že s tím 
nesouhlasíme, ale více nemůžeme udělat. HZS se s tím, již zabývá. Bohužel název Sbor 
dobrovolných hasičů není registrovanou značkou. Pokud nepředloží na okresních 
soutěžích průkazy členů SH ČMS, tak nebudou připuštěny k soutěži. Pokud je pustí 
SDH, tak byli upozorněni, že nejsou pojištěni a vše jde za příslušným SDH.  

Rambousek, SDH Božtěšice, uvedl, že dle sdělení starosty ÚMO Ústí nad Labem – 
Střekov, budou tuto situaci řešit na prosincovém zastupitelstvu. K tomu uvedl Jiří 
Hladík, že dělají špatné jméno celému sdružení. Dále uvedl 7. 9. 2024 budou pořádat 
oslavy k založení SDH. 

Ladislav Zezulák, SDH Povrly, sdělil že dne 14. 9. 2024 se bude konat oslava výročí 
SDH Povrly v odpoledních hodinách. Mají zájem udělat na koupališti v Povrlech 
fontánu. 

 

 

 



 

Ing. František Štrébl přednesl návrh usnesení – jednohlasně schváleno.  
 
Na závěr starosta Tomáš Mikšovský poděkoval za podporu v letošním roce a popřál 
všem příjemnou cestu. 
Poděkoval Ústeckému kraji, HOC atd. KSH Ústeckého kraje. 
 
Zapsala Lenka Krtková 


